

“(e) to protect the paramountcy of the aboriginal rights of the native people to the fisheries subject only to the commonly accepted principles of conservation.”—*Mr. Skelly*.

was withdrawn.

By unanimous consent, motion numbered 6 as follows:

That Bill C-32, be amended in Clause 2 by adding immediately after line 30 at page 2 the following:

“(e) to provide for sport fisheries in areas within the jurisdiction and competence of the federal government.”—*Mr. Skelly*.

was withdrawn.

By unanimous consent, motion numbered 7 as follows:

That Bill C-32, be amended in Clause 2 by adding immediately after line 30 at page 2 the following:

“(e) to provide for consultation with coastal communities dependent on fisheries to ensure the economic and social benefits will accrue to the people of Canada living in these coastal communities dependent on the fisheries.”—*Mr. Skelly*.

was withdrawn.

By unanimous consent, motion numbered 8 as follows:

That Bill C-32, be amended in Clause 2 by adding immediately after line 30 at page 2 the following:

“(e) to provide for regular formal consultation with traditional user groups in the commercial fishery.”—*Mr. Skelly*.

was withdrawn.

By unanimous consent, motion numbered 9 as follows:

That Bill C-32, be amended in Clause 2 by adding immediately after line 30 at page 2 the following:

“(e) to provide for regular formal consultation with native communities and native groups dependent on the fisheries to ensure that economic and social benefits will accrue to those people of Canada living in native communities.”—*Mr. Skelly*.

was withdrawn.

Mr. Henderson, seconded by Mr. Gauthier, moved motion numbered 3,—That Bill C-32, be amended in Clause 2 by striking out line 19 at page 2 and substituting the following therefor:

“and, subject to paragraph (a), taking into consideration the interests of user groups and after consultation, to maintain and develop the eco-”.

«e) la protection de la primauté des droits des peuples autochtones sur les pêches en application de l'article 35 de la Loi constitutionnelle de 1982, sous réserve seulement des principes de conservation communément acceptés.»—*M. Skelly*.

est retirée.

Du consentement unanime, la motion numéro 6 ainsi qu'il suit:

Qu'on modifie le projet de loi C-32, à l'article 2, en ajoutant, à la suite de la ligne 34, page 2, ce qui suit:

«e) des pêches sportives dans des régions relevant de la juridiction et de la compétence du gouvernement fédéral.»—*M. Skelly*.

est retirée.

Du consentement unanime, la motion numéro 7 ainsi qu'il suit:

Qu'on modifie le projet de loi C-32, à l'article 2, en ajoutant, à la suite de la ligne 34, page 2, ce qui suit:

«e) la consultation des communautés côtières qui dépendent de la pêche pour que les Canadiens vivant dans ces communautés en retirent des avantages économiques et sociaux.»—*M. Skelly*.

est retirée.

Du consentement unanime, la motion numéro 8 ainsi qu'il suit:

Qu'on modifie le projet de loi C-32, à l'article 2, en ajoutant, à la suite de la ligne 34, page 2, ce qui suit:

«e) la consultation régulière et officielle des groupes d'utilisateurs traditionnels de la pêche commerciale.»—*M. Skelly*.

est retirée.

Du consentement unanime, la motion numéro 9 ainsi qu'il suit:

Qu'on modifie le projet de loi C-32, à l'article 2, en ajoutant, à la suite de la ligne 34, page 2, ce qui suit:

«e) la consultation régulière et officielle des communautés et groupes autochtones qui dépendent de la pêche pour que les Canadiens qui vivent dans des communautés indiennes en retirent des avantages économiques et sociaux.»—*M. Skelly*.

est retirée.

M. Henderson, appuyé par M. Gauthier, propose la motion numéro 3,—Qu'on modifie le projet de loi C-32, à l'article 2, en retranchant la ligne 20, page 2, et en la remplaçant par ce qui suit:

«et, sous réserve de l'alinéa a), en tenant compte des intérêts des groupes exploitants et après consultation, le maintien et le développement des»